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ACTA DE LA SESSIÓ 

 
Data i hora 

 
18 de febrer de 2025 a les 19.00 h 

 
Lloc 

 
Sala d’actes de Can Pasqual 

 
Assistents 

 
Miquel Claramunt - Club Excursionista Esparreguera 
2 representants – Club Esportiu Tennis Taula 
Ciscu Garcia– Fem Club.CC 
Neusa España – CFS Esparreguera 
Marisa Lafron – Petjades de colors 
2 representants – Club Gimnàstica Esparreguera 
César Carrera – Club Balonmano Esparreguera 
2 representants – Club Volei Esparreguera 
2 representants – Animal Crossfit 
3 representants – Montserratí Bikers 
Desirée Gómez – Regidora d’Esports 
Sandra Chaparro – Regidora  
Adrià Kleque – Cap de servei de Participació i dinamització 
Toni Rodríguez – Tècnic d’esports 
Edgar Fernandez – Tècnic d’esports 
Sílvia Sentanera – Cap de secció d’esports 
 

 

Ordre del dia: 

- 1. Festa de l’esport 2025 
- 2. Setmana de l’esport 
- 3. Premis de l’esport 2025 

 
La regidora obre la sessió a les 19.10 h donant la benvinguda als assistents i agraint la 
seva presència. Explica els punts de l’ordre del dia i dona la paraula als tècnics de la 
regidoria d’esports. 
 
Festa de l’esport 
Els tècnics del servei d’esports expliquen que s’està treballant en la propera edició de la 
Festa de l’esport amb data confirmada el dissabte dia 5 d’abril de 2025. 
 
Consolidada ja aquesta activitat dins la oferta esportiva municipal, volem conèixer el 
format que més els agradaria per aquesta edició. Es fa valoració de la primera edició als 
efectes de tenir-ho present de cara a l’edició d’enguany. 
 
El Club Volei Esparreguera intervé explicant que tot i que la valoració general de l’activitat 
va ser molt positiva, el fet que les activitats lúdiques programades fossin tan atractives 
pels infants (sobretot els inflables), va impossibilitar que les famílies s’acostessin a 
totes les carpes de les entitats, espai menys atractiu pels infants. 
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Des del mateix club es proposa posar a disposició de les entitats participants a la Festa 
d’algun tipus d’obsequi a regalar a tots els infants que s’acostin a la seva carpa.  
En aquest mateix sentit es proposa la elaboració d’algun tipus de carnet a segellar que 
al final, amb totes les caselles plenes i havent passat per totes les carpes de les entitats, 
se’ls regali un obsequi com a premi. 
 
El Club de Balonmano proposa que en la edició d’enguany s’ubiqui un escenari on totes 
les entitats no representades pels elements i atraccions esportives facilitades per 
l’empresa a qui es contracta el servei de dinamització de l’acte, puguin exhibir i fer 
conèixer el seu esport. 
Amb aquesta intervenció s’obre el debat de si cal o no representar l’activitat esportiva 
de totes les entitats participants a la Festa. 
En un moment de les intervencions es planteja la idea de que si no som capaços de 
representar totes les entitats potser el mes just seria no representar-ne a cap.  
Des del servei d’esports es proposa que una opció a valorar seria la col·locació 
d’elements totalment lúdics com atracció principal de la Festa com ara circuït de cars i 
bicis a mes dels inflables habituals, espai de ludoteca, etc... 
 
El Club de Volei proposa agrupar les activitats principals de la Festa en 3 grans grups: 
 

 Espai de joc esports col·lectius 
 Espai de joc per a esports de sala amb tatami (taekwondo, judo, crossifit 

gimnàstica, escoles de ball...) 
 Espai de joc amb circuït (bicis, etc...) 

 
El Club Excursionista afegeix la possibilitat de col·locar un rocòdrom com a centre 
d’interès de la edició d’enguany de la Festa. 
 
Des del servei d’esports es confirma que en la edició d’aquest any les entitats disposaran 
de carpa, taules i cadires. També que s’està treballant ens uns criteris per a l’atorgament 
de barres a les entitats interessades. Es una festa que es realitza en dates de molta calor 
i d’aquesta manera es resol una demanda de l’edició anterior a la vegada que s’ofereix 
la oportunitat de que els entitats interessades puguin generar ingressos. En aquest 
sentit se’ls emplaça a rebre més informació quan els criteris estiguin definitivament 
aprovats. 
 
Setmana de l’esport 
En relació al punt número 2 de l’ordre del dia relatiu a les activitats previstes a incloure 
a la setmana de l’esport, es confirma la data de desenvolupament d’aquesta activitat: 
enguany serà del dilluns dia 7 al diumenge 13 d’abril de 2025. 
 
S’informa a les entitats que en breu rebran tota la informació de l’activitat i formulari a 
retornar especificant les activitats previstes a desenvolupar per la entitat que 
representen durant aquesta setmana. 
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Des del servei es previst fer difusió de la campanya de sensibilització de Dona i esport 
durant aquesta mateixa setmana. Els tècnics del servei d’esports expliquen en què 
consisteix aquesta campanya i la regidora li dona context exposant les dades de 
l’Observatori Català de l’Esport en relació a l’increment de l’abandonament de la pràctica 
en noies. 
 
Premis de l’esport 
En relació a l’últim punt de l’ordre del dia, es confirma la data de l’acte (dimecres 9 de 
juliol de 2025 a les 19h de la tarda al teatre La Passió) i s’obre debat sobre les 
possibilitats de millora del format actual. 
 
Des del servei d’esports es posa en valor la realització d’aquest acte al teatre de la 
Passió i la participació de tot el teixit esportiu del municipi. 
 
El Club de Balonmano afegeix el valor dels vídeos que, prèviament al desenvolupament 
de l’acte, es realitzen a la seu de cada una de les entitats. La resta d’entitats, inclòs el 
servei d’esports, coincideixen en aquesta afirmació. 
 
Per últim, des de l’Associació Petjades de Colors es fa petició, als efectes de donar 
visibilitat a l’esforç de les persones amb algun tipus de necessitat especial, que en cada 
edició dels premis puguin rebre algun reconeixement especial 
 
Al no haver-hi precs i preguntes a les 20.30 h es dona per finalitzada la reunió. 

 

 

 

 

 

 


